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Rada Miejska w Piasecznie 
Radni - Sesja 

Protokół nr XVII 

z  Sesji  w dniu 11 grudnia 2019  
 

 

Obrady rozpoczęto 11 grudnia 2019 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 13:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 

2. Izabella Górzyńska 

3. Piotr Jakubowski 

4. Łukasz Kamiński 

5. Dorota Kłos 

6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 

7. Hanna Krzyżewska 

8. Artur Maicki 

9. Adam Marciniak 

10. Michał Mierzwa 

11. Renata Mirosław 

12. Joanna Morawska 

13. Piotr Obłoza 

14. Wojciech Ołdakowski 

15. Paweł Poncyljusz 

16. Michał Rosa 

17. Piotr Sędziak 

18. Maja Szwedzińska-Sikorska 

19. Ewa Urbańska 

20. Beata Walczak 

21. Magdalena Woźniak 

22. Ewelina Wójcik 

23. Katarzyna Wypych 

 

Przed otwarciem sesji odbyła się krótka uroczystość uhonorowania Klubu Sportowego  Grawitacja. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza i burmistrz pan Daniel Putkiewicz pogratulowali zawodnikom 

klubu, którzy w tym roku odnieśli znaczące sukcesy zdobywając tytuły mistrzów nie tylko na 

zawodach w Polsce, ale także na Mistrzostwach Świata i Europy. 

Przewodniczący Rady , burmistrz, zastępcy burmistrza pogratulowali także trenerom i działaczom 

klubu, którzy przyczynili się do sukcesów młodych tancerzy. Grawitacja działa na naszym terenie od 

24 lat, stanowiąc wizytówkę gminy Piaseczno. 

 

1. Otwarcie sesji. 

 

Burmistrz zgłosił do programu sesji 5 uchwał: 

1.  w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 1348/XLIV/2014 z dnia 19 marca 2014r 

zmieniającej uchwałę Nr 1385/XlV/2014 z dnia 16.04.2014r w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia m.p.z.p. cz.m. Piaseczno-Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 49/4,49/3,49/2,48 i 

46 obr. 65 
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2.  w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 

3. w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Senior+ 

4.  w sprawie zmiany Uchwały nr 381/XVI/2011 RM w Piasecznie z dnia 29.12.2011r w sprawie 

zatwierdzenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie 

5.  w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały RM w Piasecznie w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury - Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i prowadzenia wspólnej samorządowej instytucji 

kultury pod nazwą "Biblioteka Publiczna w Piasecznie" 

 

 

1) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 1348/XLIV/2014 

z dnia 19 marca 2014r zmieniającej uchwałę Nr 1385/XlV/2014 z dnia 16.04.2014r w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz.m. Piaseczno-Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 

49/4,49/3,49/2,48 i 46 obr. 65 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnianie porządku obrad: w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 1348/XLIV/2014 z 

dnia 19 marca 2014r zmieniającej uchwałę Nr 1385/XlV/2014 z dnia 16.04.2014r w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. cz.m. Piaseczno-Zalesie Dolne dla obszarów działek nr ew. 

49/4,49/3,49/2,48 i 46 obr. 65.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Uchwała wprowadzona jako pkt. 26 z bieżących uchwał. 

 

2) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego 

do spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z 

o.o. 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do 

spółki działającej pod firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji  w Piasecznie Spółka z o.o..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Uchwała wprowadzona jako pkt. 27 z bieżących uchwał. 

 

3) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka 

wsparcia pod nazwą Klub Senior+ 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnianie porządku obrad: w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia 

pod nazwą Klub Senior+.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Uchwała wprowadzona jako pkt. 28 z bieżących uchwał. 

 

4) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Uchwały nr 381/XVI/2011 RM w Piasecznie z 

dnia 29.12.2011r w sprawie zatwierdzenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Piasecznie 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Uchwały nr 381/XVI/2011 RM w Piasecznie z dnia 

29.12.2011r w sprawie zatwierdzenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Piasecznie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 
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Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Katarzyna 

Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Ewelina Wójcik 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Uchwała wprowadzona jako pkt. 29 z bieżących uchwał. 

 

5) Uzupełnienie porządku obrad: w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały RM w Piasecznie w 

sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury - Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 

Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i prowadzenia wspólnej 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Biblioteka Publiczna w Piasecznie" 

 

Głosowano w sprawie: 
Uzupełnianie porządku obrad: w sprawie zmiany Załącznika Nr 1 do uchwały RM w Piasecznie w 

sprawie połączenia samorządowych instytucji kultury - Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy 

Piaseczno i Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i prowadzenia wspólnej 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Biblioteka Publiczna w Piasecznie".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Uchwała wprowadzona jako pkt. 6 z bieżących uchwał. 

 

2. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa 

Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 
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Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Michał Rosa 

Protokół przyjęto. 
 

3. Sprawozdanie burmistrza z działań podejmowanych w okresie między sesjami. – przedstawił 

burmistrz pan Daniel Putkiewicz 

1) Podpisano sporo nowych umów na inwestycje kubaturowe 

2) Czekają na rozstrzygnięcie kilku przetargów 

3) Cały czas toczą się prace przy targowisku 

4) W trakcie przetargu jest remont szkoły w Głoskowie 

5) Było kilka pożarów budynków komunalnych o których opowie burmistrz Kułakowska-

Michalak 

6) Burmistrz pan Robert Widz powie o autobusach linii P 

7) Poruszył także sprawę wypadku na ul. Jarząbka, którego  szczegóły ma przekazać policja. 

Zapewnił, że gmina cały czas przeznacza środki na poprawę bezpieczeństwa na drogach i 

wokół szkół, co widać w projekcie budżetu. 

Burmistrz Kułakowska-Michalak poinformowała, że  

1) Odbyła spotkania w sprawie grup senioralnych 

2) Uczestniczyła w 2-ch konferencjach na tematy oświatowe 

3) Odbyła również spotkanie z dyrektorami, organami prowadzącymi przedszkola i szkoły 

prywatne. 

Poinformowała, że od 3 lat regularnie zaprasza na spotkania wymienią grupę i omawiamy zawiłości 

dotyczące wyliczania podstawowej kwoty dotacji, którą miesięcznie przekazujemy przedszkolom i 

szkołom na dzieci uczęszczające do tych placówek . 

Spotkanie odbyło się głośnym echem w lokalnych i nie tylko lokalnych mediach. W związku z tym 

pani burmistrz wyjaśniła:   

Na dotacje w systemie oświaty przekazywane podmiotom prywatnym na rok 2020 zarezerwowano 

kwotę ponad 60 mln, w tym 43 mln zł to dotacje dla prywatnych podmiotów prowadzących 

przedszkola. Na terenie gminy jest 57 przedszkoli prywatnych z czego 16 to przedszkola 

upublicznione, które otrzymują 100 % dotacji. 

w 2017 r. było to 960,23 zł,  

w 2018 r. 1038,30 zł, w  

w  2019 r. 1149,81 zł miesięcznie na każde dziecko. 

 

Na terenie gminy działa też  31 przedszkoli niepublicznych, które otrzymują 75 % dotacji.  

I były to kwoty  

720,17 zł w 2017 r.,  

778,73 zł w 2018 r.  

 862,36 zł w 2019 r. miesięcznie na każde dziecko. 
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Liczba placówek nie maleje przedszkola się nie zamykają, a dotacje z roku na rok są coraz wyższe. 

 

Stawka dotacji zgodnie z przepisami jest wyliczana 3 razy w roku i miesiąc listopad jest miesiącem, 

w którym stawka może ulec zmniejszeniu lub zwiększeniu w którym należy wypłacić bądź potracić 

wyrównanie. Sytuację taka jest od 3 lat, kiedy zmianie uległy przepisy. Organy prowadzące 

przedszkola i szkoły prywatne  mają wiedze w tym zakresie. 

Kwota zarezerwowana w budżecie na dotacje wypłacane przedszkolom i szkołom prywatnym  

stanowi drugi pod względem nakładów na oświatę wydatków. To są bardzo duże  pieniądze 

przekazywane podmiotom prywatnym, stąd naturalne jest, że mamy obowiązek kontrolować, czy są 

one wydatkowane zgodnie z przepisami. A przepisy  w tym zakresie mówią jasno są to środki 

przekazywane na dzieci i ich potrzeby. 

W ostatnim czasie kontrolowaliśmy 15 przedszkoli. Kontrole wykazały nieścisłości, które zostały w 

większości wyjaśnione. Zostały pojedyncze przypadki. W tym jedno z przedszkoli, w którym 

kontrola dotyczyła wydatkowania środków za okres 3 lat, a wysokość przekazanych środków to 

ponad 9 mln. Przedszkole to otrzymało decyzję o zwrocie  1mln 200 tys. gdyż środki te nie zostały 

wydatkowane zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

Drogą do wyjaśnienia tych spraw jest postępowanie administracyjne czy też ewentualnie sądowe, bo 

jak sami Państwo widzieli mówimy o dużych pieniądzach.  

W przestrzeni publicznej nasiliły się próby przedstawiania Gminy Piaseczno i jej organów oraz 

pracowników jako podejmujących niezgodne z prawem działania na niekorzyść, wręcz na szkodę, 

przedszkoli niepublicznych w obszarze dotacji dla tych placówek.  

 Przede wszystkim chciałabym podkreślić, że działania Gminy w zakresie ustalania 

wysokości, przyznawania i wypłacania dotacji oświatowej, jak też kontroli prawidłowości jej 

pobrania i wykorzystania, podejmowane są na podstawie i w granicach obowiązującego prawa. A 

mówi o tym Ustawa z dnia 27 października 2017 roku o finansowaniu zadań oświatowych (Dz. U. 

poz. 2203), która  określa sposób ustalania stawki dotacji oświatowej, przysługującej na dzieci 

uczęszczające do przedszkoli innych niż gminne. 

Sprawy sądowe, które się toczą w przedmiocie dotacji oświatowej za lata poprzednie (tzn. z przed 1 

stycznia 2017 roku kiedy to uległy zmianie przepisy mówiące o sposobie wyliczania dotacji  dotyczą 

9 z 57 przedszkoli i punktów przedszkolnych : 

6 spraw dotyczy roku 2007 i 2008  r 

- za rok 2007 (cztery),  

- łącznie za rok 2007 r. i za rok 2008 r. (dwie), 

- łącznie za rok 2014 r., rok 2015 r. i za rok 2016 r. (jedna), 

- za rok 2016  (pięć). 
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Mamy jeszcze sprawy które wiążą nas z jedną z osób która nie prowadzi już przedszkola na terenie 

Piaseczna. Sprawy te znajdują się na różnych etapach postępowania, jednakże wszystkie toczą się 

przed sądami I instancji i nie zostały wydane w nich wyroki. Prawomocny zaś wyrok, który 

przywoływany jest przez niektóre z Przedszkoli, dotyczył dotacji za 2007 rok.  

W 2017 roku kilka Przedszkoli skierowało do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w 

Warszawie skargi w sprawie stawki dotacji oświatowej na 2017 rok, Wojewódzki Sąd 

Administracyjny skargi te odrzucił, a skargi kasacyjne wniesione przez Przedszkola zostały oddalone 

przez Naczelny Sąd Administracyjny w Warszawie.  

W 2018 roku kilka tych samych Przedszkoli skierowało do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Warszawie skargi w sprawie stawki dotacji oświatowej na 2018 rok. 

Wojewódzki Sąd Administracyjny w Warszawie skargi oddalił, potwierdzając, iż wysokość dotacji 

obliczona została przez Gminę (Burmistrza Miasta i Gminy) Piaseczno prawidłowo, zgodnie z 

obowiązującymi w tym zakresie przepisami prawa.  

  Inną niż stawka dotacji kwestią, jest kontrola prawidłowości pobrania i wykorzystania 

dotacji oświatowej. Należy pamiętać iż dotację stanowią środki publiczne, dlatego też sam 

ustawodawca przewidział możliwość kontroli ich wykorzystania, za okres 5-u lat budżetowych 

poprzedzających rok budżetowy, w którym jest ona przeprowadzana (art. 36 w ustawy o 

finansowaniu zadań oświatowych).  

Jeśli wyniki kontroli wskazują na wykorzystanie środków z dotacji oświatowej niezgodnie z 

przeznaczeniem, dotowane Przedszkole zobowiązane jest do ich zwrotu do budżetu, na podstawie 

wystąpienia pokontrolnego, a jeżeli pozostanie ono bezskuteczne – na podstawie ostatecznej decyzji 

administracyjnej.  

Od decyzji w sprawie zwrotu dotacji, wydanej przez Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno, 

przysługuje odwołanie do Samorządowego Kolegium Odwoławczego, ewentualnie skarga do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i skarga kasacyjna do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego.  

Pani burmistrz podkreśliła, że dzięki współpracy z przedszkolami prywatnymi zapewniamy lepszą 

jakość usług dla naszych dzieci ale to nie zwalnia nas z obowiązku kontrolowania sposobu 

wydatkowania przekazywanych środków publicznych. 

I podsumowując rozstrzyganie spraw spornych  medialnie poprzez programy interwencyjne czy 

mieszanie tych spraw z polityką wydaje się zupełnie nie na miejscu. 
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Pani burmistrz przekazała także informacje dotyczącą pożarów na ul. Zgoda i Warszawskiej, gdzie 

budynki zostały odpowiednio zabezpieczone, poprzez zamurowanie okien i drzwi. Straż Miejska 

codziennie kontroluje teren wokół przed zakończeniem swojej służby.  

Budynki te są wyłączone z użytkowania, ale bez zgody konserwatora zabytków nie można ich 

rozebrać. Budynki te będą też objęte monitoringiem.  

 

Burmistrz Putkiewicz  przypomniał , że w budżecie dotacja dla przedszkoli prywatnych jest zapisana 

na kwotę 43 mln zł a  największa dotacja dla przedszkola prywatnego wynosi 9 mln zł. Dlatego te 

duże pieniądze należy dokładnie rozliczyć. Zachęcał do zapoznania się z protokółami kontrolnymi w 

granicach prawa. 

 

Burmistrz pan Robert Widz na wstępie poinformował, że za tydzień ma być podpisana umowa na 

dotację do remontu dróg lokalnych ze środków Wojewody 5 mln 900 tys. zł. 

Przypomniał, że zostało zamknięte skrzyżowanie na rogu Jana Pawła II i ul. Dworcowej, co 

spowodowało zmiany trasy autobusów i zmianę rozkładu jazdy autobusów. 

Odbył spotkanie z Kolejami Mazowieckimi w sprawie zwiększenia połączeń kolejowych, których 

regularność jest lepsza. Pracują teraz na dostosowaniem kursów autobusów P1 i P2 do nowego 

rozkładu jazdy i polepszenia jakości kursowania. Dodał, że do przetargu zgłosił się tylko 1 oferent i 

nie było w czym wybrać. 
 

4. Sprawozdanie przewodniczącego rady z działań podejmowanych w okresie między sesjami. 

za okres od          – 13.11.2019 - 11.12.2019 

1. 18.11.2019 

Spotkanie wraz z Burmistrzem z mieszkańcami ul Działkowej w urzędzie gminy 

 

2. 26.11.2019 

Sesja Młodzieżowej Rady Gminy – p. Michał 

 

3. 27.11.2019 

Uroczyste podpisanie umowy burmistrza z wykonawcą na budowę domu seniora przy ul. 

Szkolnej 

 

4. 06.12.2019 r. 

Uroczyste otwarcie Zespołu Szkolno-Przedszkolnego (CEM) przy ul. Jana Pawła II wraz z p. 

Magdą 

 

5. 08.12.2019 r.  

"odpalenie" Choinki na Rynku w Piasecznie 
 

 

6. 10.12.2019 

Świąteczne spotkanie bożonarodzeniowe ze Związkiem Kombatantów RP i BWP Zarząd 

Koła w Piasecznie 

 

7. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magda 

 

8. spotkania i konsultacje z mieszkańcami 
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9. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
 

10. bieżąca praca w komisjach Rady i współpraca z Burmistrzem  
 

11. współpraca z Biurem Rady Miejskiej 

 

5. Zgłaszanie wniosków dotyczących spraw sołectw – nie było 

 

6. Bieżące uchwały: 

 

1) W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 

2019r 

Uchwałę referowała pani Agnieszka Kowalska – skarbnik gminy. 

Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

Komisja Finansów pozytywnie zaopiniowały uchwałę od nr 1 do 5. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 41/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019r.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, 

Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Łukasz Kamiński 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

2) W sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 sierpnia 

2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 

Uchwały nr 2,3 i 4 referowała pani Beata Kowalewska z MT 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 281/XIII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 28 sierpnia 2019 r. 

w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Renata Mirosław, Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

3) W sprawie uchylenia uchwały nr 67/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 

2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego oraz uchwały nr 

115/VII/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 marca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały 

nr 67/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie uchylenia uchwały nr 67/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. 

w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu Piaseczyńskiego oraz uchwały nr 115/VII/2019 Rady 

Miejskiej w Piasecznie z dnia 13 marca 2019 r. w sprawie zmiany uchwały nr 67/IV/2019 Rady 

Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. w sprawie pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Piaseczyńskiego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna 

Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Adam Marciniak, Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

4) w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego 
 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Piaseczyńskiego.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

5) W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 

2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 

2019-2029. 

Referowała pani Agnieszka Kowalska, która poinformowała o autopoprawkach do uchwały: 

1) wynikające z podjętych uchwał dziś  

2) Autopoprawka dotycząca nabycia nieruchomości gruntowej na podstawie art. 36 dz. nr 30 

obr. 30 – akt notarialny 18.12.2019r – I rata płatna w tym roku, druga w przyszłym 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 42/IV/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 stycznia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Piaseczno na lata 2019-2029..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr 

Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 

Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Paweł Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta.  
 

6) w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały RM w Piasecznie w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury - Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i 

Powiatowej Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i prowadzenia wspólnej 

samorządowej instytucji kultury pod nazwą "Biblioteka Publiczna w Piasecznie" 

Referował pan Załęski – dyrektor biblioteki. 
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Komisja Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Załącznika nr 1 do Uchwały RM w Piasecznie w sprawie połączenia 

samorządowych instytucji kultury - Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Piaseczno i Powiatowej 

Biblioteki Publicznej w Piasecznie oraz utworzenia i prowadzenia wspólnej samorządowej instytucji 

kultury pod nazwą "Biblioteka Publiczna w Piasecznie".  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław 

BRAK GŁOSU (2) 

Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

7) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w miejscowości Wola Gołkowska gm. Piaseczno, oznaczonej nr ew. 

163/6 i 163/8. 

Uchwały od nr 7 do nr 15 referowała pani Zielińska –Woszczyk. 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowały uchwały od nr 6.7 do 

nr 6.15. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwały od nr 6.7 do nr 6.16. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w miejscowości Wola Gołkowska gm. Piaseczno, oznaczonej nr ew. 163/6 

i 163/8..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Wojciech Ołdakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

8) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w miejscowości Żabieniec gm. Piaseczno, oznaczonej nr ew. 230/2. 
 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności niezabudowanej 

nieruchomości położonej w miejscowości Żabieniec gm. Piaseczno, oznaczonej nr ew. 230/2..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Wojciech Ołdakowski, Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

9) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno prawa własności nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w obrębie Józefosław..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

10) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki nr 8 w obr. 44 m. 

Piaseczno. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki nr 8 w obr. 44 m. Piaseczno..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Morawska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

11) W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki nr 9 w obr. 44 m. 

Piaseczno. 
 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie nabycia przez Gminę Piaseczno prawa własności działki nr 9 w obr. 44 m. Piaseczno..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Joanna Morawska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

 

12) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 

nr ewid. 47/1 i nr 47/3 oraz działki ozn. Nr 47/2 obr. 58 położonych w Piasecznie przy ul. Armii 

Krajowej i ul. Staszica. 
 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki nr ewid. 
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47/1 i nr 47/3 oraz działki ozn. Nr 47/2 obr. 58 położonych w Piasecznie przy ul. Armii Krajowej i 

ul. Staszica..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Morawska, Magdalena Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

13) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 

oznaczonej nr 35/7, obr. 27 położonej w Piasecznie w rejonie ul. Orzeszkowej. 
 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części działki 

oznaczonej nr 35/7, obr. 27 położonej w Piasecznie w rejonie ul. Orzeszkowej..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Joanna Morawska, Ewa Urbańska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

 

14) W sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się nieodpłatnej służebności gruntowej 

polegającej na prawie przechodu i przejazdu przez działkę o nr ew. 224/11 na rzecz działki 

224/5 w Głoskowie oraz wykreślenie tego prawa z księgi wieczystej 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie wyrażenia zgody na zrzeczenie się nieodpłatnej służebności gruntowej polegającej na 

prawie przechodu i przejazdu przez działkę o nr ew. 224/11 na rzecz działki 224/5 w Głoskowie oraz 

wykreślenie tego prawa z księgi wieczystej.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Joanna Morawska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

15) W sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych na terenie 

miasta i gminy Piaseczno 

Komisja Polityki Gospodarczej pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie ustalenia stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg gminnych na terenie miasta i 

gminy Piaseczno.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Renata Mirosław, Piotr 

Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-

Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (2) 

Michał Mierzwa, Joanna Morawska 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

16) W sprawie skargi A.Z. na zaniedbania ze strony organu wykonawczego gminy w zakresie 

zagwarantowania odbioru odpadów w terminach zgodnych z harmonogramem. 
Referował pan Temoszczuk z KW. 

Pani Krzyżewska – przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zapoznała się ze skargą i 

wysłuchała wyjaśnień Naczelnika Wydziału Gospodarki Odpadami. Komisja zaproponowała 

podjęcie ww uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie skargi A.Z. na zaniedbania ze strony organu wykonawczego gminy w zakresie 

zagwarantowania odbioru odpadów w terminach zgodnych z harmonogramem..  
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Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 

Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik 

PRZECIW (1) 

Piotr Sędziak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Agnieszka Czajkowska, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, 

Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Maja Szwedzińska-Sikorska, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Mierzwa 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

17) W sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na zadania służące 

ochronie zasobów wodnych, polegające na gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w 

miejscu ich powstania. 

Referowała pani Łączyńska – Naczelnik WOŚ. 

Burmistrz pan Robert Widz wyjaśnił, że jest to nowość w naszej gminie, ponieważ jest to dotacja na 

wykonanie różnych studni, zbiorników na wodę  itp. Uchwała pozwala przy pomocy dotacji na 

wykonanie różnych urządzeń magazynujących wodę. W ślad za uchwałą w projekcie budżetu są 

przeznaczone środki na takie dotacje. 

Radny Ołdakowski pytał, czy uchwała dotyczy wszystkich mieszkańców. 

Burmistrz Widz odpowiedział, że dotyczy wszystkich właścicieli nieruchomości, którzy wykonają 

różne zbiorniki, oczka itp. i dla nich jest kwota po 5 tys. zł, a dla wspólnot mieszkaniowych 10 tys. zł 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej z budżetu gminy na zadania służące ochronie 

zasobów wodnych, polegające na gromadzeniu wód opadowych i roztopowych w miejscu ich 

powstania..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
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NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

18) W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę 

Piaseczno publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych. 

Referował pan Sekuła – dyrektor CUW-u, który poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Mazowieckiego Kuratora Oświaty. 

Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci prowadzonych przez Gminę Piaseczno 

publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

19) W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych 

mających siedzibę na obszarze Gminy Piaseczno. 

Referował pan Sekuła – dyrektor CUW-u, który poinformował, że projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany przez Mazowieckiego Kuratora Oświaty. 

Komisja Oświaty i Rada Oświatowa pozytywnie zaopiniowały uchwałę. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych szkół podstawowych mających 

siedzibę na obszarze Gminy Piaseczno..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
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Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

20) W sprawie zmiany uchwały nr 364/XV/2019 z dnia 16 października 2019 r. w sprawie 

określenia wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego. 

Referowała pani Klimkowska  - p.o. dyrektora MGOPS-u. 

Pani Klimkowska zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały – powinno być Rada Miejska a nie Rada 

Miasta i Gminy Piaseczno. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 364/XV/2019 z dnia 16 października 2019 r. w sprawie określenia 

wzoru wniosku o wypłatę dodatku energetycznego..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

21) W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania 

porozumienia międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę 

Piaseczno Gminie Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym. 

Referował pan Krawczyk z IT. 

Komisja Prawa pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Piaseczno do podpisania porozumienia 

międzygminnego z Gminą Prażmów dotyczącego powierzenia przez Gminę Piaseczno Gminie 

Prażmów części zadań związanych z lokalnym transportem zbiorowym..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 
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Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

22) W sprawie zmiany uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie 

ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów zmienionej 

uchwałą nr 1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2018 r. oraz uchwałą nr 

1641/LIII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 07.11.2018 r. 

Referowała pani Wysocka – Naczelnik GO 

Komisja Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego pozytywnie zaopiniowała uchwały o nr 

22,23,24. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 1495/XLIX/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie w sprawie ustalenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów zmienionej uchwałą nr 

1594/LII/2018 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 17.10.2018 r. oraz uchwałą nr 1641/LIII/2018 

Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 07.11.2018 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Adam 

Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, 

Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (5) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

BRAK GŁOSU (1) 

Artur Maicki 

NIEOBECNI (3) 

Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Joanna Morawska 

Uchwała podjęta. 

 

23) W sprawie zmiany uchwały nr 103/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 lutego 

2019 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy 

Piaseczno. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 103/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 lutego 2019 r. w 

sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Gminy Piaseczno..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

PRZECIW (5) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (2) 

Dorota Kłos, Joanna Morawska 

Uchwała podjęta. 
 

 

24) W sprawie zmiany uchwały nr 102/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 lutego 

2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

oraz ustalenia wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz 

ryczałtowej stawki za rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej 

na cele rekreacyjno-wypoczynkowe zmienionej uchwałą nr 217/IX/2019 Rady Miejskiej w 

Piasecznie z dnia 15 maja 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
W sprawie zmiany uchwały nr 102/VI/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 25 lutego 2019 r. w 

sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 

wysokości tej opłaty, stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności oraz ryczałtowej stawki za 

rok od domku letniskowego lub innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-

wypoczynkowe zmienionej uchwałą nr 217/IX/2019 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 15 maja 

2019 r..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (5) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

25) W sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w 

Piasecznie 

Referował pan Czapski – sekretarz gminy. 

Komisja Kultury i Promocji pozytywnie zaopiniowała uchwałę. 
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Głosowano w sprawie: 
W sprawie nadania statutu dla samorządowej instytucji kultury – Biblioteki Publicznej w Piasecznie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 

Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr 

Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta.  

 

26) w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 1384/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014r 

zmieniającej uchwałę Nr 1385/XLV/2014 z dnia 16.04.2014r w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia m.p.z.p. cz. m. Piaseczno-Zalesie Dolne dla obszaru działek nr ew. 

49/4,49/3,49/2,48 i 46 z obr. 65 

Referowała pani Pakulińska-Attia – Naczelnik UA. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany uchwały RM w Piasecznie Nr 1384/XLIV/2014 z dnia 19.03.2014r zmieniającej 

uchwałę Nr 1385/XLV/2014 z dnia 16.04.2014r w sprawie przystąpienia do sporządzenia m.p.z.p. 

cz. m. Piaseczno-Zalesie Dolne dla obszaru działek nr ew. 49/4,49/3,49/2,48 i 46 z obr. 65.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Piotr Sędziak, 

Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (1) 

Michał Rosa 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 

 

27) w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod 

firmą Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o. 
Referowała pani Kowalewska z MT, która zgłosiła autopoprawkę do uchwały: 
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„Zmienia się załącznik nr 1 poz.3 w kolumnie „opis rozszerzony” poprzez dopisanie wartości 

kanalizacji deszczowej, sanitarnej i sieci wodociągowej. 

Wartość kanalizacji deszczowej wpisuje się kwotę: 1.374.558,24 

Wartość kanalizacji sanitarnej wpisuje się kwotę 218.208,26 

Wartość sieci wodociągowej wpisuje się kwotę 212.719,96”  

Głosowano w sprawie: 
w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki działającej pod firmą 

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji w Piasecznie Spółka z o.o..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 

Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 

Katarzyna Wypych 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Ołdakowski 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

28) w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub 

Senior+ 
Referowała pani Klimkowska – po. Dyrektora MGOPS-u 

Pani Klimkowska zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały – powinno być Rada Miejska a nie Rada 

Miasta i Gminy Piaseczno. 

Komisja Oświaty pozytywnie zaopiniowała uchwałę 28  i 29. 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie utworzenia na terenie Gminy Piaseczno ośrodka wsparcia pod nazwą Klub Senior+.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 
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Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

29) w sprawie zmiany Uchwały nr 381/XVI/2011 RM w Piasecznie z dnia 29 grudnia 2011r w 

sprawie zatwierdzenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie 
 

Referowała pani Klimkowska – po. Dyrektora MGOPS-u 

Pani Klimkowska zgłosiła autopoprawkę do tytułu uchwały – powinno być Rada Miejska a nie Rada 

Miasta i Gminy Piaseczno. 

 

Głosowano w sprawie: 
w sprawie zmiany Uchwały nr 381/XVI/2011 RM w Piasecznie z dnia 29 grudnia 2011r w sprawie 

zatwierdzenia Statutu Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Piasecznie.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Katarzyna 

Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata 

Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, 

Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 

Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Uchwała podjęta. 
 

7. Wolne wnioski: 

Za zgodą Rady głos zabrał sołtys wsi Kamionka pan Gierula, który prosił o udzielenie głosu 

mieszkańcom ulicy Gwalberta, którzy zwrócili się do niego z problemem remontu tej ulicy. 

Głos zabrała mieszkanka ulicy Gwalberta w sprawie nawierzchni ulicy, która sprawia im wiele 

trudności. Przypomniała, że ta ulica została pominięta w projekcie budżetu na 2020r. Prosiła o 

przeanalizowanie jeszcze raz budżetu i skierowanie środków na wykonanie nawierzchni tej ulicy, 

która jest w bardzo złym stanie technicznym. Od wielu lat starają się o wykonanie nawierzchni tej 

ulicy i jest ona pomijana. Są robione obok ulice np. Świerkowa a ich jest ciągle pomijana. Przy 

intensywnych opadach deszczu obok stawu robi się jezioro. Chcieliby wiedzieć kiedy będzie 

utwardzona ulica. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza poinformował mieszkańców, że sesja w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy jest 18.12.2019r. 

Radni pan Paweł Poncyljusz i Renata Mirosław apelowali do burmistrza zainstalowanie kamer 

monitoringu w okolicach budynku na ul. Zgoda, gdzie były pożary. 
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Burmistrz pani Kułakowska-Michalak przypomniała, że mówiła na początku sesji w swoim 

sprawozdaniu , że budynki podpalane będą objęte monitoringiem. Zadanie jest już zlecone i podjęto 

działania. 

Przewodniczący Rady pan Obłoza przedstawił wniosek radnej Renaty Mirosław o wprowadzenie do 

planu pracy Komisji Rewizyjnej kontroli dotacji dla przedszkoli. 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Wprowadzenie kontroli w sprawie przekazania dotacji dla przedszkoli.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Agnieszka Czajkowska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, 

Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 

Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Magdalena Woźniak, Ewelina 

Wójcik, Katarzyna Wypych 

PRZECIW (2) 

Izabella Górzyńska, Beata Walczak 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Wniosek przyjęty. 

 

Radna Magdalena Woźniak odczytała swój wniosek – pełna treść jego: 

„Niedawno TVP wyemitowało program Anity Gargas dotyczący Piaseczna, w tym gminnych 

przedszkoli. W programie znalazło się wiele manipulacji i oskarżeń zahaczających o zniesławienie. 

Generalnie jego celem było przedstawienie Gminy i działań samorządu w zakresie polityki 

przedszkolnej jak najgorszym świetle, co nijak się ma do starań i nakładów ponoszonych przez nas 

na ten cel. M.in. zwykłe i jak najbardziej prawidłowe działania kontrolne gminy przedstawione 

zostały jako nękanie prywatnego podmiotu prowadzącego upublicznioną placówkę przedszkolną. W 

związku z tym wnioskuję, aby Komisja Rewizyjna zapoznała się z dokumentacją z kontroli 

przeprowadzonej przez gminę w przedszkolu Bajka, (które było głównym bohaterem ww programu) 

i odniosła się do  niej w formie opinii.” 

 

 

2) Wniosek do Komisji Rewizyjnej o opinię na temat kontroli przedszkola Bajka 

 

Głosowano w sprawie: 
Wniosek do Komisji Rewizyjnej o opinię na temat kontroli przedszkola Bajka.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 



26 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, Adam Marciniak, 

Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł 

Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 

Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 

BRAK GŁOSU (3) 

Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki 

NIEOBECNI (1) 

Dorota Kłos 

Wniosek przyjęto. 

Na zakończenie Przewodniczący przypomniał, że sesja budżetowa jest 18.12.2019r o godz. 13.00. 

 

8. Zamknięcie sesji. 

 

O godzinie 13.30 Przewodniczący Rady zamknął obrady XVII sesji. 

 

  

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

 

  

 

Przygotował(a): Elżbieta Dorota Gwara 

 

 


